
  

 

 

Вх. № 74/31.10.2018 г. 

ПРОТОКОЛ  

 

№ 1 /30.10.2018 г. 

 

за проведено заседание на обществения съвет към детска градина „Еделвайс “ 

 

 

 Днес, 30.10.2018 г., в 17.30 часа, в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от Закона за 

предучилищното и училищното образование, се проведе заседание на обществения 

съвет към детска градина „Еделвайс “. 

 На събранието присъстваха 3 членове на обществения съвет, 2 резервни 

членове на обществения съвет, директорът на детската градина - М. Атанасова, зам. 

директорът - С. Златанова. 

Всички присъстващи на заседанието членове на обществения съвет са 

регистрирани в присъствения списък, който е неразделна част от настоящия 

протокол. Председателят на Обществения съвет обяви, че заседанието има 

необходимия кворум и може да се проведе и да взема решения. 

 Заседанието протече по предварително обявения от председателя на 

обществения съвет дневен ред, както следва: 

 

1. Промяна в състава на обществения съвет преди изтичане на срока по 

чл.14, ал.2   при отписване на детето, чийто родител е член на 

обществения съвет. 

2. Запознаване с  мерки за повишаване качеството на образование в 

ДГ,,Еделвайс”. 

3. Запознаване с Програма за предоставяне на равни възможности и за 

приобщаване на деца от уязвими групи за учебната 2018/2019г. 

4. Одобряване на актуализацията на Стратегията за развитие на 

детската градина, в частта „Тематични разпределения“ за учебната 

2018-2019 г. 

5. Запознаване с отчета за дейността на обществения съвет към ДГ 

„Еделвайс“ през учебната 2017-2018 г. 

6. Разни  

 

 

 По т. 1 от дневния ред, постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

      Йордан Каменов Тодоров- председател на Обществия съвет към детска градина 

,,Еделвайс”  сподели , че се налага промяна в състава на обществения съвет преди 

изтичане на срока по чл.14, ал.2   при отписване на детето, чийто родител е член на 

обществения съвет, а именно Мирослав Иванов.  

      Ели Герасимова направи следното предложение за член на Обществения съвет 

да бъде Емилия Огнянова Иванова. Г-жа Иванова също изяви желание да бъде 

включена в състава на ОС.   

      По тази точка не постъпиха други предложения. 

 

      След проведеното гласуване за промяна в състава на обществения съвет се 

получиха следните резултати: 

 



  

 

 

 

Брой гласове „за“ - 3 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

 

 

    По т. 2 от дневния ред  директорът на детската градина г-жа Атанасова запозна 

ОС с  мерки за повишаване качеството на образование в ДГ,,Еделвайс”.  

 

След проведеното гласуване за приемане мерките за повишаване качеството на 

образование в ДГ,,Еделвайс” се получиха следните резултати: 

 

Брой гласове „за“ - 3 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

    По т.3 от дневния ред  директорът на детската градина г-жа Атанасова запозна 

Общественият съвет с Програмата за предоставяне на равни възможности и за 

приобщаване на деца от уязвими групи за учебната 2018/2019г. 

 

    След проведеното гласуване за приемане Програмата за предоставяне на равни 

възможности и за приобщаване на деца от уязвими групи за учебната 2018/2019 г.се 

получиха следните резултати: 

 

Брой гласове „за“ - 3 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

По т. 4 от дневния ред, постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

   Мариана Атанасова- директор на ДГ „Еделвайс“, запозна ОС с актуализацията на 

Стратегията за развитие на детската градина, в частта „Тематични разпределения“ за 

учебната 2018-2019 г. 

 

        След проведеното гласуване за одобряване на актуализацията на Стратегията за 

развитие на детската градина, в частта „Тематични разпределения“ се получиха 

следните реултати: 

 

Брой гласове „за“ - 3 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

 

По т. 5 от дневния ред, постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

   Г-н Йордан Тодоров – председател на ОС, представи отчета за дейността на 

обществения съвет през учебната 2017-2018 г. 

По тази точка не постъпиха други изказвания и мнения. 

 



  

 

 

   След проведеното гласуване за одобряване на отчета за дейността на обществения 

съвет към ДГ „Еделвайс“ през учебната 2017-2018 г. 

се получиха следните реултати: 

 

Брой гласове „за“ - 3 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

 

           На основание резултатите от проведените гласувания, общественият съвет взе 

следните решения: 

 

1. Приема промяна в състава на обществения съвет по чл.14, ал. 2 и 

определя за представител на обществения съвет към детската градина да 

бъде Емилия Огнянова Иванова .                                                                     

2. Одобрява  мерките за повишаване качеството на образованието в 

ДГ,,Еделвайс”.  

3. Одобрява Програмата за предоставяне на равни възможности и за 

приобщаване на деца от уязвими групи за учебната 2018/2019г.  

4. Одобрява актуализацията на Стратегията за развитие на детската 

градина, в частта „Тематични разпределения“ за учебната 2018-2019 г. 

5. Приема отчета за дейността на обществения съвет към ДГ „Еделвайс“ 

през учебната 2017-2018 г. 

 

 

    След изчерпване на дневния ред, заседанието на обществения съвет към детска 

градина „Еделвайс “ беше закрито. 

 

 

  

 Протоколист: 
Соня Венцеславова Златанова 

 

Председател на ОС: 

Йордан Каменов Тодоров 

 

  

  

 

 

  


